
  
  
  
  
  

 

Referat  
Skolebestyrelsesmøde 

 

Sted: Valdemarskolen  

Tid: Mandag den 23. maj 2022 kl. 17.00-19.00  

 

 

Indkaldte:  

 
Henriette Refstrup, Tanja Dalby Ramsgaard, Helle Philipsen, Stine Bønløkke, Mette 
Hesselund, Hans Wortmann, Inger Kristensen, Hanne Raahauge, Tove Helbo, Maibritt 
Sander, Helene Theisen og Lone Raben 

Afbud: Tanja Dalby Ramsgaard, Inger Kristensen og Maibritt Sander 

 Dagsorden:  
 

18/2022 Til godkendelse: Referat fra sidste møde  

Ad. Referatet er godkendt.  

 

19/2022: Til orientering: Nyt vedr. feriepasning – jf. referat fra møde 04. maj i Børne- og 

Familieudvalget 

Ad. Jf. referatet fra Børne- og Familieudvalget er det besluttet, at det skal være muligt for alle elever 

at komme i morgenpasning fra kl. 7-8. Den udvidede feriepasningen indføres pr. 01. juli 2022, 

således af feriepasningen udvides fra 6 til 10 uger. Udviklingen følges løbende, og ordningen 

evalueres om senest 2 år. Øgede udgifter til den udvidede feriepasning rummes indenfor skolens 

budget. Foreløbig beregning af omkostningerne viser, det vil koste omkring 1 mio. kr. årligt. Det 

vurderes, at muligheden for morgenpasning ikke vil medføre en større opgave for skolen. Lone har 

været til møde vedr. den udvidede feriepasning, og her blev der slået fast, at det ikke drejer sig om 

en besparelse, og i fald det bliver et økonomisk problem for skolen, vil der blive kigget på det fra 

forvaltningens side. Forældrene til få en fælles udmelding vedr. afhentningstider/mødetider/ 

morgen pasning. 

 

20/2022: Til orientering: Skrivelse til forvaltningen vedr. pladsmangel  

Ad. Udkastet er fortsat undervejs. Skolebestyrelsen opfordrer til, at Valdemarskolen inviterer 

Børne- og Familieudvalget til at besøge skolen. 

 

21/2022: Til orientering:  Nyt fra forældre, medarbejdere og ledelse 

Ad. Forældre:  Tanja Dalby Ramsgaard  vil gerne fortsætte i skolebestyrelsen som 1. suppleant.  

Medarbejdere: Oplever at de elever der visiteres, er en anden type end tidligere, og stiller andre 

krav til blandet andet lokaler og toiletforhold.  

Ledelse: Vi har haft et kort møde med Mette Yding.  Holtbjerg Midtpunkt står overfor en opdatering 

i forhold til brand strategi. Det bliver en omfattende omgang, hvor det forsøges at planlægge så 

skånsomt som muligt for eleverne. Vi forventer at fastholde elevtallet i bogstavafdelingerne evt. 

med en nedgang på 1-2 elever. Der er en forventet tilgang på ASF med 6-7 elever, så samlet set en 

forventet tilgang i kommende skoleår. 



 

           

22/2022:  Til orientering og debat: Skolebestyrelsen – hvem er vi mm. – opfølgning på skrivelse 

Ad. Skolebestyrelsen aftaler et møde, hvor der arbejdes på skrivelsen. 

 

23/2022: Til orientering og debat: Skolefoto 

Ad. Det besluttes, at skolefoto skal foregå i efteråret (september/oktober), og det vil blive en årlig 

begivenhed. Der opfodres til at klasserne tager et klassebillede – som printes på fotopapir. 

 

24/2022: Til debat: informationsniveau ml. skole og hjem 

Ad. Ønske fælles udmelding og info vedr. personale og nye elever til afdeling A, B og C.  

 

25/2022: Evt 
Ad. Der er ønske om, at orientering om økonomi kommer på dagsorden som et fast punkt i 
kommende skoleår. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Helene Theisen 

 


